
Protokół Nr XXVI/2016 
z obrad sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 28 grudnia 2016 roku 
 

Otwarcia obrad sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara. 
Powitał wszystkich zebranych. Na podstawie listy obecności stwierdził iż udział w sesji bierze 14 
radnych co stanowi wystarczające quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Zbigniewa Adamskiego – wyraził zgodę. 
Głosowanie  
13 głosów – za  
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? 
Odczytał wniosek złożony przez Burmistrza: 
Wprowadzenie do porządku obrad uchwał: 

1.  Uchwała w sprawie opłat za świadczenia udzielane przez Przedszkole Samorządowe w 
Sędziszowie.    

2. Uchwała w sprawie upoważnienia  Kierownika MGOPS w Sędziszowie do załatwiania spraw 
z zakresu administracji publicznej dotyczących dodatku energetycznego.  

Głosowanie 
14 głosów – za 
Odczytał proponowany porządek obrad wraz z przyjętymi poprawkami: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności  Burmistrza Sędziszowa z realizacji zadań za 2016 rok. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Uchwała w sprawie zmian w WPF na lata 2016 – 2028. 
8. Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 rok. 
9. Uchwała w sprawie WPF na lata 2017 –  2028. 
10. Podjęcie uchwały budżetowej na rok 2017: 

            – odczytanie projektu uchwały budżetowej, 
            – odczytanie opinii w sprawie projektu budżetu przedstawionej przez  
               przewodniczącego Komisji Budżetowej, 
            – odczytanie opinii RIO o projekcie uchwały budżetowej oraz o prognozie długu, 
            – dyskusja nad projektem uchwały budżetowej, 
            -  głosowanie nad uchwałą budżetową. 
      11. Uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata  
            2017 – 2019. 
      12. Uchwała w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Rozwiązywania Problemów  
            Alkoholowych na 2017 rok. 
      13. Uchwała w sprawie Programu przeciwdziałania Narkomanii na 2017 rok. 
      14. Uchwała w sprawie przyjęcia Wieloletniego Programu Gospodarowania zasobem  
            mieszkaniowym Gminy Sędziszów oraz zasobem tymczasowych pomieszczeń Gminy 
            Sędziszów na lata 2017 – 2021. 
       15. Przyjęcie rozstrzygnięcia nadzorczego Wojewody Znak:PNK.I.4130.98.2016   
             w sprawie stwierdzenia nieważności uchwały Nr XXIV/155/2016 Rady Miejskiej w 
             Sędziszowie z dnia 25 października 2016 roku w sprawie Przyjęcia Gminnego  
             Programu Rewitalizacji. 
      16. Uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji. 
      17. Uchwała w sprawie opłat za świadczenia udzielane przez Przedszkole Samorządowe w 
            Sędziszowie. 
      18. Uchwała w sprawie upoważnienia Kierownika MGOPS w Sędziszowie do załatwiania spraw z  
            zakresu administracji publicznej dotyczących dodatku energetycznego. 
      19. Odpowiedzi na interpelacje. 



      20. Wolne wnioski i dyskusja. 
      21. Zamknięcie obrad. 
Głosowanie 
14 głosów – za  
Ad. 4 
Przewodniczący zapytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji – nie zgłoszono. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Ad. 5 
Pan Burmistrz odczytał sprawozdanie z realizacji zadań za 2016 rok. Nie jest ono ostateczne bo 
jeszcze jakieś zmiany na pewno wynikną. Będzie ono umieszczone na stronie internetowej Urzędu 
gdzie będzie można zapoznać się ze szczegółami. Dokonując podsumowania przy bezpiecznych 
finansach i wskaźnikach w których się mieścimy, pozytywnej ocenie instytucji finansowych, banków, 
RIO, grzechem byłoby nie pozyskiwanie środków zewnętrznych i szybszym realizowaniu tego co chcą 
mieszkańcy. Może odniosę się do zamierzenia budowy oczyszczalni bo słychać głosy że niedawno 
robiliśmy. W 2009 roku otrzymaliśmy pieniądze na kanalizację i modernizację oczyszczalni, żeby 
przez 10 kolejnych lat mogła funkcjonować, wykonaliśmy 32 km sieci kanalizacji sanitarnej i 
deszczowej. Teraz chcemy zrobić taką oczyszczalnię aby przez dziesiątki  kolejnych lat problem 
rozwiązać. 
Radny J. Strzelec 
- czy dobrze słyszałem o kosztach przesunięcia słupa? 
- odnośnie tras BUS czy mam rozumieć że będzie więcej przewoźników?. 
Pan Burmistrz 
- przesunięcie słupa kosztowało 14tys, 
- ponad 185 tys. to jest za wszystko, całkowita wartość zadań związanych z oświetleniem. 
- nie mówiłem że będę rozmawiał z nowymi, tylko tymi co jeżdżą aby tak poukładali trasy żeby tam 
gdzie nie jeżdżą dojeżdżały np. Piołunka. 
Radny J. Strzelec 
- mówi Pan o Marszałku Małopolski, to gdzie my mieszkamy że musi być zgoda aby przejechać przez 
inne województwo. 
Pan Burmistrz 
- tak to jest, każdy jest panem u siebie, to że zwiększył o 1 linię na cały rok będzie kosztować 3,5mln. 
- kiedyś gdy pierwszy raz tu przyszedłem na straże było 70tys. a teraz ponad 300tys. 
- 260tys. remont szkoły. 
Pan Burmistrz 
- dotyczy remontów prowadzonych we wszystkich szkołach. 
Radny Z. Gładki 
- jestem za tym aby BUS-y dojeżdżały do każdej miejscowości, ale nie trzymajmy się jednego 
przewoźnika, dajmy szansę innym. 
Ad. 6 
Radny N. Jawor 
- ma być robiona droga od Boleścic do należy rozpocząć wycinkę drzew żeby poszerzyć drogę, bo tam 
jest wąwóz, będzie to trudny temat. 
Radny M. Żelezik 
- pomimo że nie ma śniegu drogi są śliskie, powinny być posypywane, nasz BUS robi rano 3 kursy i 
później 3 kursy odwozu uczniów i kierowcy narzekają że drogi są śliskie. 
Radny R. Dębicki 
- rozważyć strefę zamieszkania, rozmawialiśmy o tym miały być znaki i zakaz parkowania w 
niektórych miejscach Leśna, Skarpa i Sady. 
Radny J. Strzelec 
- uzupełnić ubytki w drodze od Czepca na zakręcie, dzisiaj nie można było przejechać, 
- na przepuście w Podlesiu zapadnięta droga. 
Radny J. Jaworski 
- mieliśmy dzisiaj otrzymać odpowiedź jak działa system sterowania oświetlenia ulicznego. 
Radny Z. Adamski 



- prośba o ścięcie poboczy przy ul. Sportowej, 
- usunąć chaszcze po wycince drzew przy ul. Polnej, 
- na ul. Kieleckiej po roztopach trudno przejechać. 
Pan Przewodniczący 
- ponawiam prośbę o naprawę chodnika na moście w Rynku. 
Ad. 7 
Pani Skarbnik 
- omówiła uchwałę budżetową jako najważniejszy dokument dla gminy – treść wypowiedzi stanowi 
załącznik do protokołu. 
- ponieważ zrodziła się możliwość spłaty 2 transz obligacji, musimy zmienić załącznik po stronie 
wydatków  i po stronie dochodów, przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w WPF na lata 
2016 – 2028. 
Głosowanie 
15 głosów – za        uchwała Nr XXVI/172/2016 
Ad. 8 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 rok. 
Głosowanie 
15 głosów – za                    uchwała Nr XXVI/173/2016 
Ad. 9 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła projekt uchwały  w sprawie WPF na lata 2017 –  2028.  
Głosowanie 
15 głosów – za                  uchwała Nr XXVI/174/2016 
Ad. 10 
Pani Skarbnik 
- odczytała projekt  uchwały budżetowej na rok 2017: 
Przewodniczący Komisji Budżetowej 
-  odczytał opinię Komisji Budżetowej w sprawie projektu budżetu gminy na 2017 rok.  
Pani Skarbnik 
- odczytała opinię RIO o projekcie uchwały budżetowej oraz o prognozie długu, opinia pozytywna 
tekst w załączeniu do protokołu. 
- powinniśmy jeszcze odczytać opinię o WPF – opinia pozytywna. 
Pan Przewodniczący 
- otworzył dyskusję nad projektem budżetu, zapytał czy są pytania, uwagi? Nie zgłoszono zastrzeżeń, 
należy uważać że budżet został przygotowany bardzo dobrze i oby dało się zrealizować wszystkie 
zaplanowane zadania. 
Głosowanie uchwały budżetowej na 2017 rok 
15 głosów – za                  uchwała Nr XXVI/175/2016 
Pan Burmistrz 
- podziękował Radzie za przyjęcie tego budżetu, trudnego i wymagającego do realizacji. Na nas 
wszystkich, na samorządzie ciąży wielka odpowiedzialność aby ten budżet i kolejne były prawidłowo 
realizowane, my realizujemy wielkie przedsięwzięcia. Aby życzenia ludzi spełniać jak najszybciej nie 
oszczędzaliśmy, przy takim bezpiecznym budżecie jak jest, mimo że duże kwoty będziemy wydawać, 
jeśli uda się wszystko zrealizować, postawimy jako samorząd gminę w innym miejscu rozwoju 
cywilizacyjnego. Liczę na bardzo dobrą współpracę i wspieranie ze strony Rady Miejskiej i wielkie 
zaangażowanie ze strony Skarbnika, Sekretarza, Naczelników i wszystkich pracowników w takim 
działaniu aby była wielka dyscyplina budżetowa, oszczędności na czym się da. Będę starał się 
wprowadzać zadania jeśli będą wyjątkowe okoliczności i musi się z tym wiązać możliwość 
pozyskania znaczących pieniędzy i wtedy będziemy się zastanawiać co robić. Również liczę na 
Kierowników jednostek organizacyjnych, na szukanie oszczędności, gospodarności we wszystkim 
gdzie się da, żeby zrobić wszystko co zaplanowane, liczę na szczęście i wsparcie opatrzności i mam 
nadzieję, że przy tych wszystkich czynnikach i pomocy wszystkich, nawet czasem dobre słowo też jest 
potrzebne ze strony społeczeństwa. Deklaruję że tak będziemy działać aby pozyskać jak najwięcej 
środków zewnętrznych. Z WFOŚ pożyczki w części umarzalne, z RPO, złożymy wniosek na 



budownictwo efektywnie energetycznie gdzie włączymy fotowoltaikę, pompy ciepła ok. 1mln można 
na to pozyskać. Jeszcze raz serdecznie wszystkim dziękuję. 
Radny J. Strzelec 
- budżet przyjęliśmy jednogłośnie ale za budżet odpowiadają Burmistrz i Skarbnik. Należy pewne 
rzeczy zmienić, pewne poprawić. 
Pan Przewodniczący 
- dziękuję za to co Pan powiedział, że za budżet odpowiadają dwie osoby. 
Ad. 11 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata  
  2017 – 2019. 
Głosowanie 
15 głosów – za                   uchwała Nr XXVI/176/2016 
Ad. 12 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Rozwiązywania Problemów  
Alkoholowych na 2017 rok. 
Głosowanie 
15 głosów – za                  uchwała Nr XXVI/177/2016 
Ad. 13 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie Programu przeciwdziałania Narkomanii na 2017 rok. 
Głosowanie 
15 głosów – za                  uchwała Nr XXVI/178/2016 
Ad. 14 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniego Programu Gospodarowania zasobem  
mieszkaniowym Gminy Sędziszów oraz zasobem tymczasowych pomieszczeń Gminy Sędziszów na 
lata 2017 – 2021. 
Głosowanie 
15 głosów – za                   uchwała Nr XXVI/179/2016 
Ad. 15 
 Przyjęcie rozstrzygnięcia nadzorczego Wojewody Znak:PNK.I.4130.98.2016  w sprawie stwierdzenia 
nieważności uchwały Nr XXIV/155/2016 Rady Miejskiej w Sędziszowie z dnia 25 października 2016 
roku w sprawie Przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji. 
Rada przyjęła rozstrzygnięcie Wojewody do realizacji i zastosowania. 
Głosowanie 
15 głosów – za  
Ad. 16 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji. 
Głosowanie 
14 głosów – za                  uchwała Nr XXVI/180/2016 
Ad. 17 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie opłat za świadczenia udzielane przez Przedszkole 
Samorządowe w Sędziszowie. 
Głosowanie 
14 głosów – za                 uchwała Nr XXVI/181/2016 
Ad. 18 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie upoważnienia Kierownika MGOPS w Sędziszowie do 
załatwiania spraw z zakresu administracji publicznej dotyczących dodatku energetycznego. 
Głosowanie 
14 głosów – za                  uchwała Nr XXVI/182/2016 



Ad. 19 
Odpowiedzi na interpelacje dla radnych: 
Radny N. Jawor – Naczelnik pojechał w teren sprawdzić pas drogowy. 
Radny M. Żelezik – my staramy się likwidować śliskość na naszych drogach i tam gdzie trzeba na 
powiatowych skrzyżowania, podjazdy. Rozwieziono piach tam gdzie ludzie prosili i sami posypują. 
Radny R. Dębicki – temat trudny musimy rozważyć czy wstawiać znak „strefa zamieszkania” bo 
wtedy nikt się tam nie zatrzyma. 
Radny R. Dębicki 
- temat stref wyniknął na spotkaniu gdy mówiliśmy o pasach między posesją p. Mucha a kioskiem, 
powiedziano że będzie strefa. Nie upieram się przy strefie, same pasy też rozwiążą temat. 
Radna B. Wójcik 
- na posiedzeniu Komisji Drogownictwa był policjant i pracownik ZDP i wtedy ustaliliśmy że będzie 
strefa. 
Radny Z. Adamski 
- policjant powiedział że w obrębie skrzyżowania możemy przechodzić nawet jeśli nie ma pasów. 
Pan Burmistrz 
- jak będzie strefa to oprócz wyznaczonych parkingów nie będzie można się zatrzymywać. 
- przejścia dla pieszych na Dworcowej Dyrektor Adamek przyrzekł, że najazdy zostaną pomalowane 
farbą odblaskową. 
Radny J. Strzelec – ubytki w drodze Przełaj Podlesie zostaną uzupełnione. 
Radny Z. Adamski – pobocza przy ul. Sportowej wytną pracownicy ZUK, 
- ul. Kielecka dopóki nie zrobimy asfaltu tak będzie, 
- zwrócimy się do ZDP o sprzątnięcie rowów przy ul. Polnej po wycince, 
- pobocza na Polnej będziemy wycinać. 
Pan Przewodniczący zamknął obrady XXVI sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
 

Na tym protokół zakończono 
 
Protokołował                                               Sekretarz                                                 Przewodniczył 
 
 
 
 

 
 

 


